
 

Jaarverslagen 2024 
 
Verslag van de Technische Commissie 2024 
In 2024 is de TC weer opgestart met 4 nieuwe leden, waar eerder de TC 
niet meer actief was. 
De TC bestaat uit Martin Dijkstra. Verantwoordelijk voor de materialen 
Cees Meijer contactpersoon trainers en Mirjam de Boer 
Wesley van Huijksloot besloot om na korte tijd te stoppen vanwege prive 
omstandigheden 
Zoals binnen de vereniging een tekort is aan vrijwilligers is dit ook een 
probleem met het werven en behouden van trainers. Sommige groepen 
en dan vooral de recreantengroepen zijn te groot. Misschien moet er een 
samenwerkingsverband worden gezocht met de omliggende 
verenigingen wat betreft de trainers. 
Martin heeft in 2024 veel materialen voor het krachthonk aangeschaft. 
Hij is voor dit jaar ook weer bezig een lijst samen te stellen naar de wens 
van de trainer. 
Cees heeft zijn best gedaan om nieuwe trainers te werven, waarna hij 
een enthousiaste trainer had gevonden die nu helaas wegens privé 
omstandigheden gestopt is. 
In 2024 is er 2x een trainersoverleg met de TC geweest.  
 
 
Jaarverslag Coryfeen 
De onderhoudscommissie Coryfeen heeft 19 vrijwilligers waarvan 3 dames, die 
zorgen dat de gebouwen en de baan en ook het groen rondom de baan in goede 
staat blijven. 
We hebben iedere 2e donderdag van de maand een werkochtend. 
De opkomst is steeds hoog zodat we veel klussen kunnen doen, belangrijk zijn de 
sociale contacten en bij de koffie lekker bij praten. 
De verspringbakken en de kogelsectoren blijven een probleem wat betreft 
wateroverlast. We denken aan een slechte drainage. 
Koos Kreuk en Dirk Rood steken hier veel tijd en energie in om het probleem op te 
lossen. 
Tussen de werkdagen door wordt er ook gewerkt o.a. schoonblazen baan en 
grasmaaien. Zijn er problemen dan kunnen we dit bijna altijd oplossen. 
We hebben jaarlijks veel houtsnippers nodig om het snipperpad goed te 
onderhouden, we zijn afhankelijk van wat de gemeente ons levert, maar dit gaat 
moeizaam. 
Het contact met de gemeente gaat goed dankzij Wouter die dit goed bijhoudt. 
Verder wil ik iedereen bedanken voor hun inzet en prettige samenwerking. 
 
 

 



 

Wedstrijd Organisatie Commissie 
Het wedstrijdseizoen startte met een aantal vraagtekens. De baan was helaas 
afgekeurd. Er moesten de nodige reparaties verricht worden om de baan 
wedstrijdklaar te maken. Wanneer dit zou plaatsvinden kon niet exact gezegd 
worden. Daarop werd besloten om in het voorjaar geen baanwedstrijden te 
organiseren. Was het dan alleen maar kommer en kwel? Zeker niet. Paulien Sinnige 
sloot zich aan bij de WOC om zorg te dragen voor de jury tijdens de wedstrijden. 
Ontzettend fijn dat Paulien zich heeft aangesloten. Zou, na later bleek, een startsein 
zijn voor meer aanmeldingen binnen de WOC.  
In het voorjaar dus geen baanwedstrijden. Ook geen pupillenwedstrijd. Deze werd 
later in september alsnog gehouden maar dan als finalewedstrijd. Later meer. Het 
middenterrein lag er echter wel goed bij. Naar aanleiding van vraag uit discus 
werpland is er op 16 maart een discuslimietenwedstrijd gehouden met de beste 
discuswerpers/-sters van Nederland. 11 in getalen. Mooi dat de Nederlandse top ons 
iedere keer weer weet te vinden. Er werden 2 series van 6 geworpen.  
Ondertussen zijn de benodigde werkzaamheden uitgevoerd zodat het 
wedstrijdseizoen alsnog van start kon gaan. Hier een kort chronologisch overzicht 
van de georganiseerde wedstrijden: 
 
2 juni competitie tweede divisie poul 3 r2 
235 inschrijvingen 
Soepel verlopen wedstrijd waarin de vrouwen van SAV naar behoren presteerden.  
 
5 juli vrijdagavondwedstrijd 
138 inschrijvingen 
Wederom een zeer geslaagde wedstrijd. Nu voor het derde achtereenvolgende jaar 
gehouden. Veel onderdelen in ruim 2 uur afgehandeld. Op naar editie 4 in 2025. 
 
13 juli Westfries Atletiekgala 
Helaas. Wedstrijd werd afgelast. Te weinig inschrijvingen en een te laag niveau. 
Gala onwaardig. Is tevens de laatste editie. Het WAG zal niet meer terugkeren.  
 
31 augustus uitsmijterbokaal 
39 inschrijvingen 
Het was niet de wedstrijd waarop wij hoopten. Waar bij vorige edities de 
Nederlandse top massaal acte de présence gaf, bleef deze nu uit op een enkeling 
na. De WOC zal er een andere aanvulling aan gaan geven om ook de sfeer te 
verhogen en het deelnemersveld te vergroten. 
 

 



 

 
 
 
14 september finale pupillencompetitie 
417 inschrijvingen 
Wat een fantastische dag was dit. En wat hebben velen binnen SAV fantastisch werk 
verricht. Wat een samenwerking en wat verliep de wedstrijd goed. Alles er omheen 
verliep perfect. En dat met ruim 1000 bezoekers op de baan. Een pluim voor 
iedereen.  
 
6 oktober clubkampioenschappen en duo 
83/10 inschrijvingen 
Altijd weer een gezellige wedstrijd met veel blijde gezichten. Mooie afsluiter van een 
kort maar toch zeker wel een intens wedstrijdseizoen. 
 
9 oktober scholierenveldloop 
450 deelnemers 
Deze wedstrijd gaat dan wel buiten de WOC om maar dient toch zeker wel vermeld 
te worden. Weer prima werk geleverd door onder andere Rien Broersen en Wouter. 
 
Tot slot wil ik eenieder hartelijk bedanken voor haar of zijn inzet tijdens een van de 
wedstrijden van afgelopen jaar. Gezien de inzet van velen zie ik de toekomst voor 
het organiseren van wedstrijden bij SAV zonnig tegemoet. Zeker gezien de nieuwe 
aanwas binnen de WOC. Maar daar volgend jaar meer over.  
 
 
Jaarverslag Glossy commissie 2024 
Ook dit jaar hebben we de glossy weer tot een goed resultaat kunnen volbrengen 
met een extra dik nummer. 
Ook mede dankzij Julia die er weer een mooie lay-out van gemaakt heeft. 
Er heeft zich een nieuwe adverteerder aangemeld: Schadenberggroep. We hopen 
dat er meer adverteerders zich willen aanmelden voor dit mooie clubblad. 
Het rondbrengen van de Glossy is, na onze oproep, door meerdere personen 
gedaan, dank daarvoor! 
We zouden wel graag wat meer input willen van de leden dan hebben we weer eens 
wat meer inspiratie. 
 
De Glossycommissie 
Marica, Jolien, Julia, Gerwin en Margreet 
 
 

 



 

 
 
 
 
Schoonmaakcommissie 
Gedurende de winterperiode en de zomervakantie zijn de kleedkamers weer door 
een enthousiaste groep vrijwilligers onder handen genomen. Het verliep helemaal 
volgens het rooster en ik wil hen hartelijk danken voor alle werkzaamheden die zij 
verricht hebben het afgelopen jaar. 
 
 
Jaarverslag  Ledenadministratie 2024 
Het was een rustig jaar. Uit onderstaande opstelling blijkt dat het ledenbestand flink 
is gedaald . Het ledenaantal daalde in 2024 per saldo met 29 ( 2023: een stijging van 
28). De daling van het aantal leden zat voornamelijk in de categorie junioren (U14 
t/m U20).De categorie Recreanten daalde ook .De Atletiek Unie praat niet meer over 
Pupillen en Junioren maar over de groepen U8 t/m 20. 
In 2024 hebben we weer Zomerabonnement gehad voor een lidmaatschap van 3 
maanden over de periode 1 juni t/m 31 augustus. Dit was ook dit jaar weer geslaagd 
, 21 leden hadden zich hiervoor aangemeld en hiervan zijn er 3 verenigingslid 
geworden. 
 De reden van opzegging zijn veelal: blessures, andere sporten, geen tijd meer door 
studie of werkzaamheden, ook waren er leden die atletiek niet meer leuk vinden. 
 
Overzicht ledenbestand per ultimo 2024: 

                               2024 2023  2022  2021  2020   2019 

Mini pupillen (U8)                  4           4               5            5            10            8                

Pupillen (U9+U10+U12)      62           57             55         90             72          71           

Junioren (U14+U16)            53           60             46          53             55         56           

Junioren (U18+U20)            20           31             31          25             22         20           

Senioren                                31           30             31          32             32         33             

Masters                                 62           65             61          59             59         58            

Recreanten                         134         150           141       147           172       175          

Overige leden                       43           41             40         39              39         36             

Totaal                           409       438         410     450          461     457     

 
 



 

 
 
 
 
Jaarverslag kantinecommissie 
Afgelopen jaar hebben we iedereen tijdens de wedstrijden/evenementen van eten en 
drinken kunnen voorzien, mede door de goede contacten met Fons/WOC  is dit goed 
verlopen, voor de wedstrijd begint is er even een koffiemoment en na de wedstrijd 
wordt er geëvalueerd om te kijken wat er goed is gegaan en evt. volgende keer beter 
kan. 
Door de coryfeeën groep is er een mooie stevig houten blad gemaakt, welke op het 
gasfornuis kan worden gelegd, hierdoor hebben we meer aanrecht ruimte.  Aan de 
werking van het gasfornuis wordt nog gewerkt, hiervoor moet een monteur komen. 
De dames van de coryfeeën hebben grote schoonmaak gehouden in de kantine, 
dank hiervoor. 
Communicatie tussen bestuur en diverse commissies verloopt goed  via mail/app.   
Het halfjaarlijks overleg met bestuur en commissies verloopt prettig, zo weten we 
beter wat er speelt en bij wie we terecht kunnen als er vragen/problemen zijn. 
 
 
Jeugdcommissie 
Met wat nieuwe leden erbij zijn we hard aan de gang gegaan om de jaarlijkse 
activiteiten weer goed te organiseren en ons werk hiervoor beter te kunnen verdelen. 
Dit ging al beter dan in 2023, maar er zijn nog altijd punten waar we aan moeten 
werken. In het voorjaar hebben we afscheid genomen van Marieke, en tegen het 
einde van het jaar kwam Marleen Meissen bij ons in de commissie. Zij heeft 
ondertussen een paar overleggen bijgewoond en bijgedragen aan de organisatie van 
de oliebollen training 2025. 
 
Het eerste wat wij dit jaar organiseerden (op de oliebollen training na—deze was al 
opgenomen in het verslag van 2023, gezien wij de organisatie voor de jaarwisseling 
doen), was een voorlichtingsavond voor junioren-ouders. Afgelopen jaren hebben wij 
als commissie maar ook ik als trainster en Gerda als ouder gemerkt dat er in die 
groep nog altijd veel vragen zijn omtrent bijvoorbeeld wedstrijden en 
(specialisatie)trainingen. Wij hebben dit op een maandagavond tijdens de training 
gedaan, en de opkomst was voor ons te laag om het voor herhaling vatbaar te 
maken. De ouders die er waren gaven aan er wel wat aan te hebben, maar voor het 
komende jaar nemen wij genoegen met extra informatie doorsturen en de extra 
vragen los beantwoorden. 
 
Op 17 mei heeft Eline Zwagemaker voor haar studie bij ons een atletiek promotiedag 
voor basisschoolleerlingen gegeven. Wij hebben haar hier als jeugdcommissie in 
ondersteund en geholpen met dingen die op de dag zelf moesten gebeuren.  
 



 

Het pupillenkamp hebben we ook dit jaar weer aan het begin van de zomervakantie 
georganiseerd. Het kamp verliep over het algemeen goed, al kwamen we eigenlijk 
wel begeleiding tekort. Voor 2025 hebben we daarom nu al een datum geprikt en 
willen we op tijd de vraag voor hulp stellen. We hadden dit jaar zelf grotere tenten 
geregeld en de kinderen hierin al ingedeeld, waardoor het drama van de kleine 
tentjes en de “ik wil bij die maar niet bij die” niet van toepassing was. Voor 2025 
willen wij graag het inschrijfgeld wat omhoog gooien, gezien we nu op sommige 
delen wat krap/tekort kwamen qua budget, en willen wij ons ook richten op een 
betere onderlinge communicatie, waarvan we ook hopen dat deze soepeler loopt 
door meer begeleiding te hebben. 
 
In het najaar hebben wij het juniorenkamp weer georganiseerd. Ook dit was weer 
met eigenlijk te weinig begeleiding (4 man op 25 kids), en hier willen we ook zorgen 
dat we hopelijk door een eerder geprikte datum en vroegere organisatie op 
verbeteren. We hebben het kamp eigenlijk te laat in elkaar gezet; zowel met het 
zoeken van een locatie als het maken van een draaiboek. De jeugd heeft het naar 
hun plezier gehad maar is wel een aantal keer over zowel onze grenzen als de 
grenzen van de accommodatie heen gegaan. Dit is een aandachtspunt. Verder zijn 
de junioren met een begeleider met de bus van Kuin zowel heen als terug gegaan 
naar de kamplocatie, wat een groot succes was. 
 
Voor Sinterklaas hebben wij de pupillen weer schoentjes laten zetten en zijn er 
pieten langsgekomen voor de pietentraining. Ook hebben we in december de 
oliebollentraining van begin dit jaar in elkaar gezet. Dit jaar hebben we deelname 
opengesteld voor alle leeftijdsgroepen, en voor leden van SSV. SSV heeft geholpen 
met een kraam voor chocomelk en oliebollen na afloop. Het draaiboek hadden we 
iets anders ingedeeld dan voorgaande jaren, en we hadden ruimschoots aan 
begeleiding. Ondanks dat we wat laat begonnen en een ronde hebben moeten 
schrappen, hebben we alleen maar positieve verhalen gehoord vanuit deelnemers. 
 

 



 

 
 
 
 
Wegcommissie 
Bestond de wegcommissie begin 2024 uit Wouter, Ruben, Hans, Peter en Dennis, 
zo’n twaalf maanden later was de bezetting gewijzigd naar Arno, Pien, Anne, Hans 
en Dennis. Ondanks dat er heel wat ervaring de commissie verliet, kan de huidige 
wegcommissie nog steeds op ze rekenen. Ze zijn dus niet verloren voor de 
vereniging. 
In 2024 zijn er door de wegcommissie vier loopjes georganiseerd. In januari 2024 
was dit de 3e district cross, in april de Kloetloop en rondje Hoogkarspel en in 
november de SAV-cross. 
Op 20 januari 2024 vond de 3e wedstrijd plaats van de crosscompetitie op en rond 
het terrein van SAV. In totaal deden er 404 atleten mee op diverse afstanden. 
Aangezien het de tweede keer was dat een dergelijke cross bij SAV is 
georganiseerd, was het draaiboek bekend en verliep de dag tot ieders tevredenheid. 
Het tweede evenement van het jaar was de Kloetloop op 14 april. Met 214 gefinishte 
deelnemers was de animo minder dan het voorgaande jaar. Onder goede 
omstandigheden verliep het evenement goed. 
Rondje Hoogkarspel viel compleet in het water als derde evenement van de 
wegcommissie. Slechte deelname met erg slecht weer is de kans groot dat rondje 
Hoogkarspel in 2025 jaar niet meer op de kalender staat.  
Na het succes van de SAV-cross in 2023, werd ook in 2024 de SAV-cross, als 
onderdeel van het All4running-circuit, op en rond het eigen complex georganiseerd. 
Het hele parcours kon vanuit de eigen accommodatie met de kruiwagen goed 
worden bereikt en de kantine kon op voldoende omzet rekenen. De verschillende 
rondes op en rondom het complex werden nog beter geperfectioneerd, met enkele 
hindernissen onderweg, was het een groot succes. Dit ondanks het wel erg slechte 
weer, met name bij de jeugdwedstrijden. Met 317 deelnemers deden er meer atleten 
mee dan het voorgaande jaar. 
Zoals eerder gezegd, is in 2024 de samenstelling van de wegcommissie gewijzigd. 
Peter Dekker, Ruben Weel en Wouter Meijerink hebben de commissie verlaten. 
Maar met de komst van Arno, Pien en Anne is de commissie weer compleet en zijn 
er weer tal van ideeën voor toekomstige loopevenementen. 
Voor 2025 staan er twee loopevenementen op het programma. Een gewijzigde 
datum voor de Kloetloop in maart 2025 en de SAV-cross in november 2025. 
Wegcommissie, 
Pien, Anne, Hans, Arno en Dennis. 
 


